
                                                        Zápisnica 

       zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice 

 zo dňa 19.02.2024 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

   2. Výročná správa rady školy za rok 2023 

   3. Schválený rozpočet na rok 2023 

4. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania,    

            projektovej činnosti v 1. polroku šk. roka 2023/2024 

5. Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2024 

6. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok 

  7. Rôzne - diskusia 

   8. Uznesenie 

   9. Záver  

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny - kontrola uznášaniaschopnosti (pozri prílohu). Okrem 

členov rady školy privítala aj hostí - PaedDr. Hažlinskú, Mgr. Jonášovú a npor. PhDr. Lička.  

Prítomní následne schválili program zasadnutia, podľa ktorého zasadnutie prebiehalo.  

K bodu 2: 

Predsedníčka rady školy prítomných oboznámila s výročnou správou rady školy za rok 2023 

(pozri prílohu). Pedagogická rada pracovala podľa plánu činností a zasadnutí na rok 2023. 

Riadne zasadnutia RŠ sa uskutočnili dňa 16.02.2023, 27.06.2023 a 05.10.2023. Zasadnutie 

rady školy vo veci výberového konania na obsadenie funkcie riaditeľa ZŠ  

Ľ. Podjavorinskej 1, Košice sa uskutočnilo 16.11.2023. Následne si prítomní jednomyseľne 

schválili Plán zasadnutí Rady škola pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice na rok 2024 (pozri 

prílohu). 

K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková prítomných oboznámila so schváleným 

rozpočtom na rok 2023. Škola hospodárila samostatne podľa schváleného rozpočtu  

s prostriedkami, ktoré jej určil zriaďovateľ v rámci svojho rozpočtu. 

K bodu 4: 

Na klasifikačnej porade za 1. polrok učitelia schválili, že žiaci prvého ročníka a žiaci 

špeciálnych tried variant B budú hodnotení slovne. Žiaci 2., 3. a 4. ročníka a špeciálnych tried 

variant A budú zo všetkých predmetov hodnotení známkou – klasifikáciou, okrem predmetu 

anglický jazyk v 3. ročníku a etickej výchovy v 2. 3. a 4. ročníkoch, ktoré sa budú hodnotiť 



slovom aktívne absolvoval(a), absolvoval(a), absolvoval(a) s pomocou, neabsolvoval(a). 

Predsedníčka rady školy informovala o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti  

za  1. polrok šk. roka 2023/2024. Z celkového počtu 776 žiakov prospelo s vyznamenaním 50 

žiakov, veľmi dobre prospelo 118 žiakov, prospelo 418 a neprospelo 173 žiakov. 

Neklasifikovaných bolo 17 žiakov. Prítomní boli informovaní aj o správaní  

a dochádzke žiakov. PaedDr. Eva Hažlinská, ktorá pôsobí v škole ako špeciálny pedagóg 

a Mgr. Stela Jonášová, ktorá je školským poradcom, predstavili prítomným zameranie svojej 

pracovnej činnosti - monitorovanie výchovných a vzdelávacích problémov, ich analýza  

a riešenie v spolupráci s triednymi učiteľmi a pedagogickými zamestnancami školy, práca  

so žiakmi so špecifickými poruchami v učení, s deficitmi v oblasti senzorických funkcií, práca 

so žiakmi s problémami v správaní,  práca so žiakmi zo sociálne – znevýhodneného 

prostredia, konzultácie a poradenské intervencie pre žiakov a ich zákonných zástupcov  

pri riešení rôznych problémov, metodické vedenie a usmernenie pedagogických pracovníkov 

v oblasti pedagogicko-psychologického poradenstva, monitorovanie klímy v škole  

a uskutočňovanie intervencií k jej zlepšeniu, spolupráca s odbornými inštitúciami pri riešení 

závažnejších problémov - centrum pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie, 

psychiatrické ambulancie, PZ, ÚPSVaR Košice. Vyjadrili sa k podporným opatreniam, 

k činnosti inkluzívneho tímu, ktorého sú súčasťou a k problémom pri návrhoch  

na psychologické a špeciálno-pedagogické vyšetrenia (narastajúca byrokracia, CPP kapacitne 

nestíhajú, minimálna spolupráca zákonných zástupcov žiakov, záškoláctvo žiakov, ktorí 

potrebujú vyšetrenie a podobne). Požiadali prítomných o pomoc pri zlepšení spolupráce 

s rodičmi, hlavne pri vypisovaní anamnestických dotazníkov, v záujme ich detí. Predsedníčka 

rady školy prítomným predstavila npor. PhDr. Petra Lička, ktorý je ako príslušník polície 

v tomto školskom roku pridelený našej škole. Je starším referentom pre prácu v komunitách. 

Škola sa na neho môže obrátiť s problémami alebo aj s prosbou o odbornú prednášku.  

PhDr. Ličko prítomných oboznámil s náplňou svojej činnosti.  

Záujmové vzdelávanie a projektová činnosť boli v priebehu prvého polroka školského roka  

na prvom aj druhom stupni realizované viac – menej pravidelne. PaedDr. Žegorjaková 

prítomných informovala o počte záujmových útvarov a ich zameraní. 

Na škole pokračuje: 

-  projekt školských ovocných sadov SadOVO - vzácne odrody stromov rastú už aj na Luníku 

IX. Vďaka projektu sa v školskom areáli vysadili rôzne ovocné stromy: jablone, slivky, 

marhule, hrušky, ringloty, egreše, čierne ríbezle, čerešne či hrozná. Žiaci s učiteľmi sa tak  

podieľajú na záchrane vzácnych odrôd a vysadené stromy využívajú aj pri výučbe rôznych 

predmetov. V rámci projektu boli niektorí žiaci na Návšteve ekocentra SOSNA v Družstevnej 

nad Hornádom, 

- Feuersteinova metóda inštrumentálneho obohacovania (FIE), ktorá je aj v tomto školskom  

roku implementovaná do výchovno-vzdelávacieho procesu v rámci dvoch vyučovacích hodín 

týždenne s cieľom rozvíjať komunikačnú a matematickú gramotnosť. Zapojených 13 

pedagógov pracuje s  rôznymi inštrumentmi, pričom každý z nich je zameraný na istý 

špecifický poznávací, učebný deficit, 

- RPPE – Romani-Plurilingual Policy Experimentation: RPPE (Rómsko-plurilingválne 

politické experimentovanie) prebieha na našej škole od začiatku školského roka 2022/2023. 

Do plurilingválneho zavádzania rómskeho jazyka na ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1 v Košiciach je 



momentálne aktívne zapojených spolu 8 učiteľov z prvého stupňa, 2 učitelia z druhého 

stupňa, 1 asistent učiteľa a okolo 150 žiakov našej školy.  

Nové projekty podávané v tomto roku: 

- EduDigi bezpečne (Nadácia Orange) neschválený, 

- Učíme sa myslieť kriticky (Školy budúcnosti, Karpatská nadácia) schválený - interaktívna   

tabuľa a príslušenstvo, hračky, 

- S tebou ma baví svet (Nadácia SPP) neschválený, 

- Učíme sa v prírode (Nadácia ZSE pre Výnimočných učiteľov) schválený - viazané na Mgr. 

Fabian Hilgartovú - dopravné ihrisko a pomôcky na učenie sa vonku, 

- Digitálna slovenčina pre deti z marginalizovanej rómskej komunity (zamestnanecký grant 

Eset) schválený - viazané na Mgr. Fabian Hilgartovú - tablet pre žiakov do triedy, 

- Vždy si vieme cestu k sebe nájsť (Fond na podporu kultúry národnostných menšín) - čakáme 

na výsledok - nahrávacie štúdio, 

- Obnoviteľná energia na Luníku IX (Školy na zelenú) - čakáme na schválenie - fotovoltické 

panely. 

- Premena školy zvnútra - nový návrh: ukážka aktivizačných metód priamo na škole spojená  

s reflexiou učiteľov, pobytové školenie v dňoch 13.3. - 14.3.2024, supervízie v mesiacoch 

marec, apríl, máj 2024 a záverečné pobytové školenie v dňoch 30.5. - 31.5.2024. 

V rámci rozvíjania finančnej gramotnosti sa realizuje v spolupráci s učiteľmi na 1. 

stupni aktivita: Zarábaj učením. Cieľom aktivity je naučiť žiakov narábať s peniazmi  

a motivovať ich k učeniu.  Žiaci sú za veľmi dobré vzdelávacie výsledky odmenení 

papierovými dukátmi, ktoré si pripisujú do žiackych vkladných knižiek. Žiaci môžu zarobené 

dukáty minúť na trhoch, ktoré sa konajú na konci polroka a na konci šk. roka.  

Aktivity členov vzdelávacích oblastí: Umenie a kultúra, Človek a svet práce, Zdravie 

a pohyb, Človek a hodnoty v prvom polroku šk. roka 2023/2024: 

- “Maľujem si svoj svet“ - maľovanie na múr okolo kostola Saleziánov na Luníku IX, 

- prevzatie ocenenia od veľvyslankyne Indie  za výtvarnú súťaž „Indické bájky“, 

- vernisáž a prevzatie ocenenia za výtvarnú súťaž „Najkrajší sen“ v CVČ Popradská, 

- vystúpenie speváckeho zboru Devjatkakere čhave na Roma Spirit, 

- vystúpenie speváckeho zboru Devjatkakere čhave v Poprade pre učiteľov z celého    

Slovenska( organizácia Mentória), 

- príprava žiakov na spevácku súťaž Košice Star 2024, 

- realizácia testovania pohybových predpokladov žiakov 1. a 3. ročníkov, 

- príprava žiakov na turnaj MMA organizácie MAMAL a SOMMA, 

- účasť žiakov 7., 8. a 9. ročníka na turnaji v minifutbale a príprava žiakov na ďalšie zápasy, 

- príprava žiačok 9. B triedy na celomestskú súťaž : „Jesenné aranžovanie“. 

Základná škola Ľ. Podjavorinskej bola vybraná ako jedna zo škôl v Košiciach, ktorá  

v školskom roku 2023/2024 poskytuje Program vzdelávania na získanie nižšieho stredného 

vzdelania. Vzdelávanie slúži na dokončenie si deviateho ročníka pre študentov stredných škôl. 

Prihlásených je desať študentov, ktorí na začiatku absolvovali vstupný test. Tí, ktorí uspeli, 

absolvovali v januári 2024 úspešne aj komisionálne skúšky. Traja študenti sa  externe 

vzdelávajú a učitelia ich na vykonanie skúšok pripravujú v poobedňajších hodinách. Skúšky 

je potrebné realizovať do konca augusta 2024. 



K bodu 5:     

O budúcoročnom rozpočte by košické mestské zastupiteľstvo malo rokovať vo februári 2024. 

 

K bodu 6: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala o výsledkoch hospodárenia školy  

za predchádzajúci rok. Zo schváleného rozpočtu škola uhrádzala bežné výdavky spojené 

s chodom školy - úhrada energií, služieb, výdavky ŠJ - nákup potravín, kontrola, overenie 

a nastavenie váh, odborná prehliadka a mazanie výťahu, oprava varného kotla, odvoz odpadu, 

nákup nábytku, tlačiarní EPSON, notebookov ASUS a Lenovo, reproduktora Jabra Speak, 

konferenčnej webkamery, tonerov do tlačiarní, tlačového valca OKI MC853 DN čierny, 

interaktívneho setu projektor Flip, držiak a kabeláž, nákup interaktívnych tabúľ, učebníc, 

učebných a školských pomôcok pre žiakov, nákup maliarskych potrieb, služby pevnej a mobilnej 

siete, ročný prístup k Didakta SK, činnosť technika BOZP, servisná činnosť na systéme 

elektrickej zabezpečovacej signalizácie, vykonané práce v priestoroch školy, nákup 

kancelárskych potrieb, hygienických, čistiacich a dezinfekčných prostriedkov pre zamestnancov 

školy a žiakov, deratizácia školy, riešenie vnútornej siete internetu pre školu, potrebné kontroly, 

revízie a opravy, čistenie kanalizácie, elektromontážne práce v priestoroch školy, nákup 

materiálu na opravu plotu, objednané práce na vodovode - poškodené potrubie, nákup 

záhradného náradia, dosiek, stromčekov a materiálu do záhradky k projektu Zelená oáza, nákup 

vstupeniek na športové a kultúrne podujatia, náklady spojené s lyžiarskym výcvikom, školou 

v prírode, letnou školou, zájazdom do Oswiencimu, školeniami pedagogických a odborných 

zamestnancov, zabezpečením odborných besied a prednášok pre našich žiakov a iné. 

K bodu 7: 

- dňa 20.03.2024 sa uskutoční celoslovenské testovanie žiakov 9. ročníka -T9,  

- v dňoch 19.02.2024 - 23.02.2024 sa vybraní žiaci druhého stupňa zúčastnia lyžiarskeho     

  výcviku, 

- v mesiaci máj 2024 sa plánuje Škola v prírode pre žiakov štvrtého ročníka,  

- členovia rady školy za rodičov prisľúbili pomoc pri oslovovaní rodičov v súvislosti 

s vypisovaním anamnestických dotazníkov, 

- Mgr. Semánová a Mgr. Tašoni ponúkli pomoc pri vypisovaní anamnestických dotazníkov 

rodičmi priamo v komunitnom centre na Luníku IX, pretože je predpoklad, že rodičia 

prejavujú väčšiu dôveru práve pracovníkom komunitného centra ako škole. 

 

K bodu 8:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

19.02.2024 

Rada školy: 

a) schvaľuje 

1. Program zasadnutia. 

2. Plán činností rady školy a plán zasadnutí rady školy. 

 



b) berie na vedomie: 

1. Výročnú správu rady školy za rok 2023. 

2. Schválený rozpočet na rok 2023. 

3. Výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti, záujmového vzdelávania, projektovej činnosti       

    v 1. polroku šk. roka 2023/2024. 

4. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok. 

5. Príspevky v bode 7. 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 9: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom rady školy a pozvaným 

hosťom za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, 20.02.2024                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ  

 

 

 

 


